
"Ne zdravimo monitorja, ampak bolnika."
Četrtek, 25. februar 2010 08:17

Za nami je že 3. dan kongesa o srčno-žilnih boleznih, ki se odvija na Medicinski fakulteti,
Korytkova 2 . Do sedaj
smo že pošteno zaplavali v medicinske vode s kardiologijo in kardiokirurgijo. Izjemno uporabno
in občasno provokativno predavanje nam je podal
doktor Marko Gričar
(čigar je tudi citat v naslovu te novičke), rojstvu veliko razumevanja o srčnem popuščanju je bil
boter
docent Zlatko Fras
, za konec pa smo poslušali še osupljivo predavanje o še bolj osupljivem delu
profesorja Boruta Geršaka.

  

Jutri nas čaka še 4. in zadnji dan našega kongresa, ki pa je verjetno še najbolj zanimiv za širše
poslušalstvo. Tako bomo:

    
    -  izvedeli kaj novega o zdravi      prehrani z docentko Cirilo Hrastan-Ribič ob 16:00,   
    -  dobili vpogled v škodljive učinke stresa na naše srce z      doktor Majo Rus-Makovec ob 1
6:40,
 
    -  preučili epidemiologijo srčno-žilnih      boleznih z docentko Lijano Zaletel-Kragelj, po
odmoru ob 17:45 in  
    -  končali naš kongres s predavanjem o delu z mladimi, ki je za      nas srčke kot bodoče
izvajalce delavnic o preprečevanju srčno-žilnih      bolezni izredno pomembno - pri tem nam bo
pomagala psihologinja asistentka      Blanka Colnerič, in sicer ob 
18:20
.
 

  

Nato se pa naše uradno šolanje konča, čeprav se pravo delo šele dobro začne. Jutri te bomo
vsekakor veseli, če se nam pridružiš na predavanjih v veliki predavalnici Medicinske
fakultete na Korytkovi 2 , prav tako pa
bomo veseli tvojih predlogov, mnenj, vprašanj ali preprosto pozdrava na naši spletni strani v
komentarjih, ali pa nam pošlji elektronsko sporočilo na naslov
srce(at)slomsic.org
!
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